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 برای اولین بار در گلستان   
صورت گرفت:

اجرای طرح قرائت کنتور برق 
با سیستم تحت اندروید موبایلی

با حضور مدیرعامل شــرکت توزیــع نیروی برق 
گلســتان، بــرای اولین باراجرای طــرح قرائت 
کنتورموبایلی درمدیریت توزیع نیروی برق غرب 
گرگان آغاز شــد. مهندس نصیری در ابتدا افزود: 
هدف این طرح که به صــورت پایلوت در چهارده 
حوزه شماره برداری آغاز می شود، بالا بردن کیفیت 
و ســرعت قرائت کنتورها و کاهش چشــم گیر 
خطاهای شماره برداری است. وی با اشاره به اینکه 
صدور صورت حساب اشتباه، زمانبر بودن اصلاح و 
نارضایتی مردم در فرآیند قرائت دستی وجود دارد، 
گفت: با اجرای این طرح، اصلاح صورت حساب ها به 
حداقل خواهد رسید و  نقش مهمی بر کاهش تلفات 
غیر فنی شرکت درراســتای اهداف استراتژیک 

خواهد داشت.

 اجرای طرح بین المللی
»جایکا« در لرستان

مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری لرســتان از 
اجرای طرح بین المللی »جایکا« در اســتان خبر 
داد. شــیرزاد نجفی گفت: در راســتای حفاظت 
از جنگل های زاگرس؛ طــرح آژانس بین المللی 
همــکاری ژاپــن )جایکا(، بــا محوریــت روند 
ظرفیت ســازی برای اجرای مدیریت مشارکتی 
جنگل و مرتع در حوزه آبخیــز کارون، در هفت 
استان ازجمله لرستان اجرا می شــود. وی افزود: 
ژاپنی ها در قالب طرح جایــکا، مصمم به اجرای 
طرح های حفاظت از جنگل های زاگرس هستند. 
نجفی با بیان اینکه این طرح با هدف مدیریت جامع 
حوضه های آبخیز در زمینه برنامه ریزی فرابخشی به 
جای برنامه ریزی بخشی تهیه شده است، اضافه کرد: 
مدیریت حفظ و احیای جنگل و معیشت مردم برای 
افزایش درآمد، از مهم ترین کارهای اجرای این طرح 
در استان است. مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری 
لرستان با اشــاره به اینکه این طرح در شهرستان 
دورود، حوزه درب آستانه در حال اجراست، اظهار 
کرد: اجرای پروژه های مهم ملی و بین المللی مانند 
جایکا، زمینه مشارکت مردم در حفظ و حراست از 
این ظرفیت ها و همچنین بهره برداری صحیح را 

فراهم می کند. 

برگزاری بزرگداشت 
آتش نشانان پلاسکو در تهران

 هم زمان با ســال روز حادثه پلاســکو و شهادت 
شانزده تن از آتش نشانان تهران، مراسم بزرگداشت 
این شهدا برگزار شد. جمعیت کثیری از همکاران، 
عاشقان و اقوام شهدای آتش نشان و نیز مردم عزیز و 
هم وطنان قدرشناس و بامعرفت از شهرهای دور و 
نزدیک، خود را به بهشت زهرا )س( رسانده بودندتا 
در جوار شهدای آتش نشــان باشند. سعید خال، 
مدیر عامل سازمان بهشت زهرا )س( و شهردار حرم 
مطهر حضرت امام خمینی )ره(؛ داوری، مدیرعامل 
سازمان آتش نشانی؛ حمید قالیباف ،رئیس حراست 
کل شــهرداری تهران و جمعی دیگر از مدیران و 
مسئولین شــهری در این مراسم حضور داشتند. 
سخنگوی سازمان آتش نشــانی شهرداری تهران 
در حاشیه این مراســم گفت: زبان بنده از وصف 
لطف و عنایت هم وطنان قاصر است. سید جلال 
ملکی افزود: انگیزه بنده و همکاران برای خدمت 
به مردم عزیز کشورمان با دیدن این صحنه ها صد 

چندان می شود.

تشییع پیکرهای مطهر 3 شهید 
گمنام در دزفول

پیکر مطهر سه شهید گمنام دوران دفاع مقدس 
هم زمان با ایام فاطمیه و سالروز شهادت حضرت 
فاطمه زهرا )س(، میهمان شهر دزفول می شوند. 
به  منظور هماهنگی برای تدفین و تشــییع این 
شهدا سردار سید محمد باقرزاده، فرمانده کمیته 
جستجوی مفقودین ستاد کل نیروهای مسلح به 
دزفول ســفر کرد. پیکرهای مطهر شهدا در شهر 
حمزه، چغامیش و تیــپ 292 ارتش جمهوری 
اســلامی در دزفول به خاک سپرده خواهند شد. 
تیرماه امسال نیز دو شهید گمنام در شهر میانرود 

دزفول به خاک سپرده شدند.

اخبارکوتاه 

وی بااشــاره به ورود ســالانه ۳۶ میلیون  
مسافر به گیلان اظهار داشت: این استان 
از بالاترین آمار گردشگری برخوردار است 
و بدون شک بازدید گردشگران از این باغ 
بسیار ارزشمند خواهد بود. دکتر نصرتی 
افزود: بازدید این گردشگران از باغ ژاپنی 
به معرفی فناوری باغ در ژاپن می انجامد؛ 
بنابراین انتظار می رود مشــارکت این دو 
کشــور در قالب دانش فنــی و به صورت 
داوطلبانه گســترش یابد. شهردار رشت 
از وجود آمادگــی همه جانبــه برای به 
سرانجام  رسیدن این پروژه خبر داد و اظهار 
امیدواری کرد: در آینده شــاهد تبادلات 
دانشگاهی، کشاورزی و صنعتی میان این 
دو کشور باشــیم. وی وجود دو رودخانه 
زرجــوب و گوهر رود و تــالاب عینک در 
رشت را از ویژگی های انحصاری این شهر 
اعلام کرد و یادآور شــد: هرچند تلاش ها 
برای برطرف کردن مشــکلات موجود در 
این رودخانه ها ادامــه دارد؛ اما برای حل 
این مشکل از هیئت ســرمایه گذار ژاپنی 

نیز انتطار مساعدت می رود. شهردار رشت 
بااشاره به ثبت این شــهر به عنوان »شهر 
خلاق خوراک شناســی« از سال 2۰۱۵ 
توسط یونســکو اظهار داشت: رشت جزو 
2۵ شهر خوشــمزه جهان بوده و صاحب 
برند اســت و با دارابودن بیش از ۱۷۰ نوع 
خوراک، پیشنهاد می شــود دو رستوران 
سنتی رشتی و ژاپنی نیز در این باغ تعبیه 

شود.
سرمایه گذاری در رشت نشان 
از هوش سرشار سرمایه گذاران 

دارد
در ادامه، عضو شورای اسلامی شهر رشت 
نیز با بیان اینکه سرمایه گذاری در رشت 
نشان از هوش سرشار سرمایه گذاران دارد، 

خاطرنشان کرد: رشت دروازه اروپاست.
 احمد رمضانپور نرگســی افزود: گیلان با 
مرکزیت رشت به کوه و دریا مرتبط است 
و از طریق دریا به کشورهای آسیای میانه 
و کشــورهای اروپایی متصل می شود و 
بی شــک باغ ژاپنی در رشت، گردشگران 

خارجی خود را به همراه خواهد داشت. وی 
تصریح کرد: مردم به سرمایه گذاران ژاپنی 
اعتماد دارند و سرمایه گذاران ژاپنی نیز باید 
بدانند از سرمایه گذاری در رشت نسبت به 
سرمایه گذاری در کشــورهای دیگر، به  
مراتب سود بیشتری کسب خواهند کرد. 
این عضو شورای شهر رشت با بیان اینکه 
نماینده عالی دولت به همراه شورا و شهردار 
به دنبال توسعه شــهری و سرمایه گذاران 
داخلی و خارجی هســتند، افزود: این امر 
فرصت خوبی برای سرمایه گذاران خواهد 

بود.

احداث باغ ژاپنی در رشــت،  
مایه مباهات ژاپن است

همچنین در این نشســت، مدیر ارشــد 
پروژه مشــارکت داوطلبانــه بین المللی 
ژاپن نیز که به گفته خود برای نخستین 
بار به رشت ســفر کرده است، احداث باغ 
ژاپنی در این شــهر را مایه مباهات ژاپن 
اعلام کرد. »ایشــی گامی توشیو« اظهار 
داشــت: اجرای چنین طرحی قرار است 

برای نخستین بار در ایران و در رشت انجام 
شود و این نخستین همکاری ژاپنی ها در 
زمینه طرح های داوطلبانــه خواهد بود. 
وی افزود: آمار ۳۶ میلیونی گردشگری در 
گیلان با مرکزیت رشت، نشان دهنده پر 
بازدیدبودن این باغ در آینده است. مدیر 
ارشد پروژه مشارکت داوطلبانه بین المللی 
ژاپن، با بیان اینکه احداث باغ ژاپنی تنها 
نمونه برای شناســاندن این کشور به دنیا 
است، بیان داشــت: این  باغ فرصتی برای 

شناسایی فرهنگ ژاپن به مردم ایران است 
و این امر موجب می شود ارتباط بیشتر و 
مســتحکم تری با ایران ایجاد شود. ایشی 
گاما توشیو گفت: تنوع خوراک در رشت 
موجب شده تا با اشتیاق بیشتری به احداث 
باغ در این شهر اقدام کنیم. وی افزود: اگر 
همه مــراودات اداری به خوبی پیش رود، 
داوطلب اجرای این پــروژه در تیرماه به 
رشت سفر می کند. معاون امور بین الملل 
ســازمان مدیریت و برنامه ریزی کشــور 

نیز اظهار کرد: با احداث باغ ژاپنی، حوزه 
جدیــدی از همکاری ها درهر دو کشــور 
اتفاق می افتد. محمدهادی دریایی تصریح 
کرد: احداث این باغ با اسلوب و خصوصیات 
باغ ژاپنی همراه بوده و محلی برای تبادل 
دانش فنی و تبادلات مرتبط دیگر خواهد 
بود. وی اجرای چنین طرحی در کشــور 
را نخســتین تجربه خواند و افزود: اجرای 
آن، حمایت و پایش مخصــوص خود را 

می طلبد.

ساخت باغ و رستوران ژاپنی در رشت
در دیدار مسئولان شهری رشت با هیئت ژاپنی مطرح شد؛

 

سنندج- نسل فردا: استاندار کردستان با اشاره 
به اینکه مطالعات پروژه راه آهن بیجار انجام شده 
است، گفت: امسال هم ۱۰۰ میلیارد تومان برای 
اجرای این پــروژه اختصاص یافته کــه باید در 
راستای جذب آن تلاش شود. بهمن مرادنیا در 
جلسه شورای اداری شهرستان بیجار که در سالن 
اجتماعات مجتمع فرهنگی نور این شهرستان 
برگزارشد، گفت: در نشست با فعالان اقتصادی بیجار و همچنین این جلسه مباحث زیادی از 
جمله مشکلات موجود دراین شهرستان مطرح شد. وی با اشاره به اینکه همزمان نمی توان 
تمامی مشکلات شهرستان و استان را حل کرد، گفت: مردم ما با مشکلاتی مواجه شدند 
که از گذشته های دور تا به امروز به آنان رسیده و قطعاً نمی توان آنها را یک شبه مرتفع کرد. 
وی اظهارداشت: راه، کشاورزی و آب، صنعت و معدن و گردشگری چهار محور اولویت دار در 
بیجار است که مشکلات این شهرستان را باید حول این محورها مورد توجه قرار دهیم و آنان 
را حل کنیم. استاندار کردستان عنوان کرد: در دورانی که نماینده مردم شهرستان بیجار در 
مجلس شورای اسلامی بودم، پروژه هایی را برای این شهرستان تعریف و ردیف های اعتباری 
برای آنها ایجاد کردیم که از جمله آنها می توان به جاده زنجان-بیجار و بیجار-دیواندره اشاره 
کرد. مرادنیا اضافه کرد: در سال جاری، در بحث راه تاکنون ۷۵ میلیارد تومان مناقصه اجرای 
پروژه برگزار شده است؛ هرچند این اقدامات کافی نیست و باید بیشتر در این حوزه کار 
کرده و برنامه ریزی شود. وی با اشاره به اینکه سال ۷۸، برای اجرای پروژه راه آهن بیجار ۳۰ 
میلیارد تومان اعتبار اختصاص یافت، گفت: سال ۸۸ هم اعتباری برای این پروژه اختصاص 

پیدا کرد؛ ولی متاسفانه در هیچ کدام از این سال ها این اعتبارات جذب نشد.

آشتیان- نسل فردا: وزیر جهاد کشاورزی 
گفت: توســعه کشــت چغندرقند پاییزه در 
کشور، راهکار بی نیازی از واردات شکر است 
که این برنامه را به طور جدی دنبال می کنیم. 
محمود حجتی در پایان سفر یک روزه خود 
به استان مرکزی در جمع خبرنگاران اظهار 
داشــت: اســتان مرکزی علی رغم ســابقه 
صنعتی، در حوزه کشــاورزی نیز در تمامی زیر بخش ها وضعیت و ظرفیت مطلوبی 
دارد. وی افزود: یکی از ظرفیت های فوق العاده این اســتان تولید گل و گیاه زینتی 
در شهرستان محلات است که در سطح بین الملل مطرح شده و علاوه بر آن فعالیت 
واحدهای پرورش طیور، دامداری، آبزی پروری و تکثیر و پرورش ماهیان آب ســرد 
نیز در این استان وضعیت خوبی دارد. وزیر جهاد کشاورزی بیان کرد: امیدواریم در 
حوزه تکثیر تخم چشم زده ماهی، روز به روز از میزان وابستگی استان مرکزی به اغیار 
کاسته شود؛ زیرا ظرفیت های ایجاد شده در استان مرکزی و سایر استان ها رشد بسیار 
مطلوبی ایجاد کرده و امید است دیگرشاهد وجود مشکل در این زمینه نباشیم. حجتی 
خاطرنشان کرد: در حوزه باغات سیب و انگور، متاسفانه مشاهده شد که شیوه اغلب 
باغداران سنتی است؛ اما در راستای بهره وری بیشــتر باید سیستم رویش ایستاده 
و داربستی را در این باغات به اجرا برسانیم. خوشــبختانه با مشارکت مردم استان، 
پشتیبانی استانداری و حمایت وزارت خانه، مسائل مرتبط با صنایع تبدیلی کشاورزی 
 و عملیات پس از تولید محصول و نگهداری سردخانه ای در دست بررسی و رفع قرار 

دارد.   

 قم – نسل فردا: در پی خشکسالی و کاهش 
9۰ درصدی بارش نزولات آسمانی در استان 
قم، نماز طلــب باران به امامت آیت اله ســید 
محسن خرازی، استاد برجسته حوزه علمیه و 
با حضور گسترده مردم متدین قم، در مصلای 
قدس این شــهر برگزار شــد. مردم از مساجد 
مختلف قم با پای پیاده، تکبیرگویان به سمت 
مصلای قدس حرکت و در نماز باشکوه باران حضور یافتند. شرکت گسترده مردم برای 
اقامه نماز باران سبب شد علاوه بر شبستان، محوطه مصلا نیز مملو از جمعیت شود. در 
این نماز باشکوه، آیات عظام مرتضی مقتدایی، نایب رئیس جامعه مدرسین حوزه علمیه 
قم؛ سعیدی، تولیت حرم حضرت معصومه )س(؛ علیرضا اعرافی، مدیر حوزه های علمیه 
کشور؛ سید هاشم حسینی بوشهری؛ امام جمعه موقت قم، نمایندگانی از دفاتر مراجع 
تقلید، مسئولان استانی، طلاب، علما و فضلای حوزه علمیه نیز حضور داشتند. مردم قم 
پس از اقامه نماز باران با چشمانی اشــک بار و توسل به حضرت زهرا )س( نزول رحمت 
الهی را از خداوند متعال مسئلت کردند. آیت اله رضا استادی، از اساتید برجسته حوزه 
علمیه قم نیز پیش از اقامه این نماز به بیان احکامی در مورد اقامه نماز طلب باران پرداخت 
و گفت: نماز باران مقدماتی از جمله روزه گرفتن و اقامه نماز در بیابان و در فضای بدون 
سقف دارد؛ ولی مقدمات نماز الزامی نیســت و هر کدام از این مقدمات عمل شود، بهتر 
است؛ ولی اقامه اصل نماز بدون فراهم کردن این مقدمات نیز بدون اشکال است. بر اساس 
 احکام شرعی خواندن نماز باران در زمانی که نهرها خشک و کمبود منابع آبی رخ دهد، 

مستحب است.  

 جذب اعتبار ۱۰۰ میلیارد تومانی برای پروژه 
راه آهن بیجار

 توسعه کشت چغندرقند پاییزه راهکار
 بی نیازی از واردات شکر

 با حضور گسترده مردم، نماز باران درقم
 اقامه شد

شهردار رشت در دیدار با هیئت ســرمایه گذار ژاپنی، پیشنهاد ایجاد دو 
رستوران رشــتی و ژاپنی را در باغ ژاپنی رشت مطرح کرد. دکتر مسعود 
نصرتی، در دیدار با هیئت ســرمایه گذار ژاپنی خاطرنشــان کرد: باتوجه به معرفی اقلیم و فضای سبز رشت در سطح 

بین المللی، احداث نمونه ای از باغ ژاپنی برای مسئولان این شهر بسیار خوشایند است.
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معاون حفاظت و بهره برداری شــرکت آب 
منطقه ای گلستان گفت: بارش های امسال 
نسبت به ســال گذشــته حدود ۱۰ درصد 

کاهش دارد  ؛ اما بیشتر این ریزش های جوی 
جذب ســفره های زیرزمینی آب شده است. 
سید محسن حسینی در نشســت پایش و 
بررسی بارش های فصل پاییز در گرگان اظهار 
کرد: به علت کاهش بارش ها و خشکســالی، 

ذخیــره آبخوان ها کاهش یافته اســت و در 
چنین وضعیتی کف شکنی چاه هم در تأمین 
آب بیشــتر اثر ندارد و باید در این زمینه به 
مردم بیشتر اطلاع رسانی شــود. وی تاکید 
کرد: باید اطلاع رســانی و آموزش به منظور 

افزایش آگاهی مردم صــورت گیرد تا نقش 
موثر خود را در اســتفاده بهینه ازمنابع آبی 
ایفا کنند. حسینی همچنین برلزوم شناسایی 
تصرفات در حوزه بستر و حریم رودخانه های 
استان تاکید کرد و گفت: همان گونه که کلیه 
سازه های تقاطعی  روی رودخانه ها شناسایی 
شده است، این اهتمام در قسمت شناسایی 
تصرفات در حوزه بســتر و حریم رودخانه ها 
نیز مد نظر باشد. وی تصریح کرد: در بخش 
آگاهی رسانی و نصب تابلو در بخش مهندسی 

رودخانه های اســتان قرار است امسال ۳۰۰ 
تابلو نصب شود که این تعداد تنها ۱۰ درصد 
از تابلوهای مورد نیاز را شامل می شود. معاون 
حفاظت و بهره برداری شرکت آب منطقه ای 
گلســتان افزود: شناســایی چاه های دارای 
بیش برداشت و چاه های غیر مجاز نیز مورد 
تاکید است و آگاهی رسانی به مردم در مورد 
کمبود منابع آبی و لزوم صرفه جویی در همه 
بخش ها به ویژه حوزه کشاورزی باید جدی تر 

گرفته شود.

معاون حفاظت و بهره برداری شرکت آب منطقه ای گلستان:

کاهش 64 درصدی آب مخازن سدهای گلستان

توسط استاندار مرکزی صورت گرفت:

 تقدیر از مدیرعامل و کارکنان توزیع برق
 در ارائه خدمات به زائران اربعین

 »مهندس ســیدعلی آقازاده«، اســتاندار استان 

مرکزی طی تقدیرنامــه ای از »مهندس محمد اله 
داد«، مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان 
مرکزی و کارکنان این شرکت تقدیر کرد. بر اساس 

این خبر طی مراسمی که با حضور مدیرکل پدافند 
غیرعامل استانداری اســتان مرکزی برگزار شد، 
با اهدای لوح سپاس از سوی اســتاندار مرکزی از 
زحمات کارکنان و مدیرعامل شرکت توزیع نیروی 
برق استان مرکزی در ارائه خدمات رسانی به زائران 
اربعین حسینی تقدیر شد. در این تقدیرنامه آمده 
است: سپاس فراوان، احدیت لایزال را که در کنف 
الطاف صاحب عصر )عج( در مسیرآزادگی، همیاری 
عالی قدری چون جنابعالی، در سهولت خدمت به 

زائران سید الشــهدا)ع( را در برپایی ایمن و آرام 
آیین شکوهمند راهپیمایی اربعین حسینی )ع( در 
سال ۱۳9۶ میسر گرداند. بدین وسیله برخود لازم 
میدانم کوشش خالصانه حضرت عالی و همراهان 
نیکومنش شما را ارج نهاده و سپاسگزار مشارکت 
موثرتان در تســهیل حضور عارفانــه میلیون ها 
دوســتدار اهل بیت عصمت و طهارت )ع( در این 
مراسم بوده و استمرار توفیقات آن جناب را ازدرگاه 

احدیت مسئلت نمایم.
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آمریکا از قدرت ایران اسلامی ناراحت است 360 تن تولید سالیانه عسل در مرکز لرستانمتضررشدن صادرات با تعطیلی موقت مرز پرویزخان 
کرمانشاه – نسل فردا: رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت کرمانشاه گفت: 
تعطیلی موقتی مرز پرویزخان،  صادرات کرمانشاه را متضرر کرد. نعمت اله حقیقی در 
مراسم تجلیل از صادرکنندگان برتر استان، با اشاره به روز ملی صادرات اظهار داشت: 
استان کرمانشاه با توجه به پنج بازارچه و گمرکات در مرکز و مرزهای استان، یک 
ظرفیت مناسب برای توسعه صادرات کشور محسوب می شود. وی با بیان اینکه ۱۵ 
تا 2۰ درصد از صادرات استان را صادرات غیرنفتی تشکیل می دهد، عنوان کرد: ۵۰ 
درصد از این میزان صادرات را، خروجی از مرزها داریم و ۵۰ درصد از این میزان نیز در 
داخل استان احصا می شود. حقیقی با بیان اینکه ضعف ایجاد شده با تعطیلی موقتی 
مرز پرویزخان در حوزه صادرات، ما را متضرر کرد، گفت: با وجود بازارچه سومار که 

به تردد بیش از 4۰۰ کامیون در روز رسیده؛ تعطیلی پرویزخان،  ما را متضرر کرد.

خرم آباد - نسل فردا: مراد بیرانوند، مدیر جهاد کشاورزی خرم آباد اظهار کرد: 
توسط 49۵ زنبوردار واقعی در سال جاری، حدود ۳۶۰ تن عسل مرغوب و ارگانیک 
تولید و به بازار مصرف ارائه شده است. وی ادامه داد: این زنبورداران بیش از ۵۵ هزار 
فروند کندوی مدرن و بومی را پرورش می دهند. بیرانوند با اشاره به اشتغال زایی 
صنعت زنبورداری تصریح کرد: علاوه بر زنبورداران واقعی، ۱2۰۰ نفر نیز به صورت 
غیرمستقیم در این کار مشغول هستند. وی  در ادامه گفت: امسال توسط زنبورداران 
شهرستان بیش از ۷۰۰ کیلوگرم گرده، بالغ بر ۵۰۰ کیلوگرم بره موم و ۳۰ کیلوگرم 
ژله رویال برای مصارف طب ســنتی به بازار ارائه شده است. وی درباره مشکلات 
زنبورداران اظهار کرد: نبود معیارهای استاندارد تفکیک عسل مرغوب و سالم از 

تقلبی، عرضه محصولات بسته بندی نشده و فله ای مهم ترین مشکل آنان است.

کرمانشاه- نسل فردا : نماینده ولی فقیه در اســتان و امــام جمعه کرمانشاه 
گفت: امروزآمریکا از قدرت گرفتن ایران اسلامی ناراحت است و در مقابل عظمت 
کشورمان احساس ناتوانی می کند.آیت اله مصطفی علما، در خطبه های نماز جمعه 
کرمانشاه اظهار داشت: آمریکا از شدت ناراحتی ما را تحریم می کند؛ اما ما با ایمان به 
خدا در مقابل آن می ایستیم. وی با اشاره به ناراحتی آمریکا از حزب اله لبنان افزود: 
سیدالشهدا به همه ما درس مقاومت و آزادگی داد و مسلمانان امروز با این آموزه های 
دینی در مقابل آمریکا و استکبار جهانی ایستادگی می کنند. امام جمعه کرمانشاه با 
اشاره به فرمایش های مقام معظم رهبری در دیدار با مهمانان اجلاس بین المجالس، 
عنوان کرد: یکی از گرفتاری های جهان این است که سازمان ملل و دیگر کشورها، 

تنها جنایت ها را محکوم می کنند؛ درحالی که باید حرف ها را با صراحت زد.

اقتصاد  شهری تعاون 

گلستان – نسل فردا
ahmadinazanin1363@yahoo.com

ایجاد مرکز توانمندسازی کسب و کارهای نوپا در اردبیل
مدیر کل ارتباطات و فناوری اطلاعات استان اردبیل 
از ایجاد مرکز توانمندســازی و تسهیل گری کسب و 
کارهای نوپا در اردبیل، در محل پارک علم و فناوری 
خبر داد. بهروز رزمی با اعلام این خبر اظهار کرد: این 
مرکز با نام فاوا و با همکاری وزارت ارتباطات و فناوری 
اطلاعات در استان اردبیل ایجاد شده است. وی با اشاره 
به اینکه در سال گذشته شناسایی ارتباطات و فناوری 
اطلاعات و ابعاد آن در بین مردم انجام شد، خاطرنشان 
کرد: ما تلاش کردیم تا قابلیت هــای این بخش را با 
هدف تبدیل شدن به یکی از عوامل و اهرم های اقتصاد 
مقاومتی شناســایی و معرفی کنیم و در این راســتا 

جلسات متعددی را با مسئولان اســتانداری برگزار 
کردیم. مدیر کل ارتباطات و فناوری اطلاعات استان 
اردبیل با یــادآوری اینکه در ایــن زمینه از تجربیات 
استان های موفق در حوزه ارتباطات و فناوری اطلاعات 
در استان استفاده شد، بیان کرد: برگزاری پانزده نشست 
تخصصی اشــتغال در حوزه فناوری اطلاعات، پنج 
رویداد کارآفرینی، هشــت برنامه دورهمی و اجرای 
استارت آپ ها در محوریت های مختلف، جزو برنامه های 
اساســی در حوزه ارتباطات و فناوری اطلاعات است. 
رزمی به تعهد اداره کل ارتباطات و فناوری اطلاعات در 
ایجاد مرکز شتاب دهنده در اردبیل اشاره کرد و گفت: 
در ایجاد این مرکز با مشارکت بخش خصوصی سه مرکز 
مشاوره کارآفرینی نیز با ما همکاری کردند و صاحبان 

ایده و فکر در این زمینه حمایت شدند. وی از اختصاص 
۳۰۰ میلیون اعتبار به این مرکز خبر داد و افزود: در این 
راستا ما نسبت به راه اندازی مرکز آپا، آمادگی، پشتیبانی 
و امداد در دانشــگاه محقق اردبیلی اقدام کردیم که 
رصد فضای اطلاعات استان و موارد امنیتی اطلاعات 
و تمام مواردی را که در این زمینه منجر به اشــتغال 
می شــود برعهده دارد. مدیر کل ارتباطات و فناوری 
اطلاعات اســتان اردبیل، اقدامات حمایتی این اداره 
کل را از صاحبان ایده یادآور شد و بیان کرد: فعالیت ما 
در این حوزه صرفاً محدود به شناسایی و ارائه تجهیزات 
نیست؛ بلکه ما در بخش اعطای وام به این ایده ها نیز 
اقدام کردیم، به طوری که موفق شدیم مجوز کارگروه 
وام وجوه اداره شده را دریافت کنیم و به افرادی که در 

حوزه ارتباطات و فناوری اطلاعات فعال هستند و در 
بخش تولید محتوا اقدام می کننــد، وام های کم بهره 
تعلق می گیرد. رزمی با اشاره به اینکه تاکنون 24 نفر 
متقاضی استفاده از این تسهیلات در استان ثبت نام 
کرده و با چهارده طرح موافقت شده است، ادامه داد: 
مبلغ این وام پانزده میلیون تومان بوده و نسبت به طرح با 
کارمزد 4 تا ۸ درصد و از طریق صندوق کارآفرینی امید 
به متقاضیان پرداخت می شود. وی همچنین گفت: 
علاوه بر صندوق کارآفرینی امید، پست بانک استان نیز 
با حمایت مالی از این صاحبان ایده با کارمزد ۱۰ تا ۱۸ 
درصد و با توجه به نوع فعالی ۱۰ تا ۱۸ درصد و با توجه 
به نوع فعالیت، این منابع بانکی را در اختیار متقاضیان 

قرارمی دهد.
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